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Feestdagen
Voor de vierde keer dit jaar ligt er een
editie van Buurtberichten voor u. We
doen ons best om u zo goed mogelijk
te informeren over onze buurt en ik
denk dat het deze keer weer gelukt is.

Vindt u dat u onze wijkbewoners iets wilt
meedelen dan kan dat natuurlijk, stuur
uw bericht gerust naar:
info@mariagewanden.nl dan zal de
redactie bekijken of het geplaatst kan
worden.
Let wel op de sluitingsdatum voor de
kopij, die staat altijd op de laatste
pagina in de colofon.

Na twee jaren van verplichte retraite door
corona heeft onze stichting het afgelopen
jaar de draad weer opgepakt. Onze
activiteiten zijn op een paar na weer
opgestart. Veel buurtbewoners beleven
daar veel plezier aan.

Een punt uit ons programma wil ik wel
noemen.

We hebben burgemeester Roel Wever op
een bijzondere manier tijdens een
wandeling en aansluitende lunch met
onze wijk laten kennismaken. Hij had
voor zijn bezoek twee uur uitgetrokken
waardoor we een keuze moesten maken
met wie hij in gesprek zou gaan. Als
groepen of buurbewoners dit gemist
hebben spijt ons dat en hopen we op
begrip voor het tijdsgebrek.

Verder zien we uit naar het volgende jaar
waarin we weer van start gaan met een
gezellige middag voor onze
buurtbewoners.
Iedereen is daarom welkom op zondag
15 januari van 14.00 tot 16.00 uur in
basisschool de Vlieger aan de
Maria-Gewandenstraat 24. Aanmelden
hoeft niet, kom gerust!
Het bestuur en de redactie van de
Stichting Buurtbeheer Maria-Gewanden
wenst iedereen fijne feestdagen en een
gelukkig nieuwjaar!

Jo Hermanns Voorzitter SBMG

SCHOPLA
VERSIERT WEER
STRATEN IN DE
WIJK.
DOET U MEE?

In de Schopla-buurt hebben wij heel lang
mogen genieten van onze mooie
bloembakken die door onze hofleverancier
Egidio Pettini vakkundig aangeplant en super
verzorg werden deze mooie warme zomer.

Ook dit jaar worden door het bestuur weer
traditioneel kerstbomen geplaatst op 3
december om door u en de kinderen deze
weer super mooi te versieren. Iets waar de
laatste jaren iedereen trots op is geweest.

Ook dit jaar is er weer voor de mooiste
versierde bomen een prijsje te winnen zowel
voor u en natuurlijk ook voor onze jongere
deelnemers. Dus versier uw boom alleen of

met uw buren en/of de kinderen en stuur
ons een leuke foto en namen door.

Op zaterdag 17 december aanstaande tussen
10.00 en 16.00 uur organiseren wij een
kleine kerstmarkt, met en voor onze
buurtbewoners natuurlijk.

Iedereen is welkom tijdens het evenement
bij het pleintje aan de opbraakstraat Er zijn
kraampjes en natuurlijk warme chocomelk,
glühwein en kerstbrood. Lekker gezellig wat
praten, genieten van de kerstsfeer. Ook
worden dan de prijzen van de mooist
versierde bomen uitgedeeld en daar wil vast
iedereen bij zijn.

Het bestuur van Schopla probeert er voor
onze buurtbewoners steeds te zijn. Zo is
onze voorzitter Nick de Jager samen met de
Stichting Buurtbeheer Maria-Gewanden
regelmatig in gesprek met de gemeente over
het hard rijden en het parkeren in onze
buurt. Veiligheid is immers heel belangrijk.

We doen ook mee met ‘Een tegen
eenzaamheid’. We hopen ook zeer snel een
eigen AED-apparaat centraal in onze wijk te
kunnen plaatsen waar onze bewoners door
hun financiële bijdrage voor hebben
gezorgd.

Het bestuur van Schopla wenst iedereen
hele mooie en warme feestdagen en een
voorspoedig nieuwjaar.
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HEEL HEERLEN VIERT KERST
TIJDENS
‘KERST-IN-KASTEEL HOENSBROEK’
Nationaal Programma Heerlen Noord zet de poorten van het kasteel gratis open!

Op 17 en 18 December van 11.00 tot 20.00 organiseert Rijksprogramma Heerlen-Noord samen met Kasteel Hoensbroek de
‘Kerst in Kasteel Hoensbroek’. Tijdens dit gratis toegankelijke evenement vieren we onze trots op buurt, stad en streek in
het allermooiste kasteel van Nederland.

Uit onze bewonerenquête blijkt hoe ongelofelijk trots mensen zijn op het kasteel. Daarom zetten wij de schijnwerpers op
die trots en brengen we zoveel mogelijk mensen samen. Juist in deze tijd; een feest van verbroedering en solidariteit.

Hiernaast vind je het programma.
Tot en met het kerstfeest zullen we aanvullingen op het programma op deze pagina live bijwerken. Hou het dus goed in
de gaten! Kom je ook? Meld je alvast aan via: https://www.heerlen-noord.nl/kerst-in-kasteel-hoensbroek/
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11.00 – 20.00 uur
Museum gratis toegankelijk voor iedereen
(SLOTGEBOUW).

Laat gastheer Herman Hoen (vertolkt door
Bart van Gerwen) wat er allemaal gebeurt
tijdens Kerst in Kasteel Hoensbroek.

Kasteelvrijwilligers in kostuum leiden rond
en vertellen verhalen (SLOTGEBOUW).

Pipers (doedelzakspelers) lopen bezoekers
tegemoet en spelen door de dag heen
verspreid over de pleinen.

Bij binnenkomst zijn er op plein 1
middeleeuwse spellen om te spelen
(PLEIN 1).

Geniet van de het geluid van een prachtig
draaiorgel (PLEIN1).

Fotopunt: hier kun je op de foto met het
kerstkasteel op de achtergrond en via een
QR code kun je de foto voor altijd bewaren
(gratis) (PLEIN 1).

Op de foto met de kerstman (PLEIN 1).

Kasteelspringkussen en kinderschminken
(PLEIN 2).

Laat je toekomst voorspellen bij de
waarzegster (PLEIN 3).

Luister naar muziek van Fabula Rozo.

Filmzaal met doorlopende beelden van het
Nationaal Programma Heerlen-Noord
(KLEINE REMIJS).

Ridders van de Heerlijkheid met kampement,
luifel en zwaardvechtarena, demo’s en
workshops boogschieten en zwaardvechten,
op de foto met ridders, en vuurtjes in de
avond (KASTEELWEIDE ACHTERZIJDE).

Scouting met bouwworkshops voor kinderen
(KASTEELWEIDE ACHTERZIJDE).

FOOD POINT met eten en drinken (betaald)
voor alle bezoekers
(KASTEELWEIDE ACHTERZIJDE).

12.00 – 13.00
Kerstsing-along (met focus op kinderen uit
groep 1-4, maar iedereen is welkom!): oefen
alvast ‘Oh Denneboom’, ‘Jingle Bells’ en
‘Rudolph, the Red Nosed Reindeer’
(PLEIN 2).

12.00 – 14.00
SCHUNCK voorlezen onder de kerstboom:
lees kerstverhalen onder de kersboom voor
alle basisschoolleeftijden
(HAL TUSSEN GROTE EN KLEINE REMIJS).

13.30 – 14.15
Vertoning van korte Nederlandstalige film
SJEEMTE en gesprek met maakster Ivette
Sprooten: een film over Candide, 23, die
haar geheim voor de rest van de wereld
probeert te verbergen maar daarmee alleen
maar in de problemen mee komt
(KLEINE REMIJS).

14.00 – 15.00
Kerstsing-along (met focus op kinderen uit
groep 5-6, maar iedereen is welkom!): oefen
alvast ‘Oh Denneboom’, ‘Jingle Bells’ en
‘Rudolph, the Red Nosed Reindeer’.
(PLEIN 2)

15.00 – 16.00
Finale Jan Terlouw Verhalenwedstrijd : de
allereerste uitreiking van deze mooie prijs,
in samenwerking met het Heerlense
Onderwijs. Waarbij zes basis- en middelbare
scholen in de categorie verhaal, gedicht en
rap rond het thema TROTS en BEWONDERING
hun beste werk hebben ingezonden. De jury,
bestaande uit Jan Terlouw (oud vice-
premier en minister) en Bjorn Oostra
(Hoofdredacteur De Limburger) maken de
winnaars bekend, en winnaars dragen hun
eigen werk voor ten overstaan van het
publiek (FOYER).

16.30 – 17.30
Hoofdact: lichtjes aan voor Heerlen-Noord
(PLEIN 2)
– Een orkest uit Amsterdam Zuid-Oost geeft
een muzikaal voorproefje van het
LeerorkestNL project dat vanuit NPHLN in
zowel in het Noorden als het Zuiden van
Heerlen gaat plaatsvinden.
– Gouverneur Emile Roemer, Burgemeester
Roel Wever en Programmadirecteur Ron
Meyer spreken kort over waarom we zo’n
mooi feest organiseren.
– Een fantastische videoprojectie op het
kasteel.

19.00 – 20.00
Kerstmannen en -vrouwenrun, een dolle
route van 2,5 kilometer rond het kasteel
waar je verkleed als kerstvrouw of kerstman
mee kunt rennen.
Meld je aan via de website
www.heerlen-noord.nl

12.00 – 14.00
Historische wandeling Hoensbroek met
Martin van Weerden: een gratis wandeling
met gids door de geschiedenis van
Hoensbroek. Begin en eindpunt bij het
Kasteel. (VERTREK VANAF PLEIN 1).

12.00 – 13.00
Kerstsing-along (met focus op kinderen uit
groep 1-4, maar iedereen is welkom!): oefen
alvast ‘Oh Denneboom’, ‘Jingle Bells’ en
‘Rudolph, the Red Nosed Reindeer’
(PLEIN 2).

14.00 – 15.00
Kerst sing-along (met focus op kinderen uit
groep 5-6, maar iedereen is welkom!): oefen
alvast ‘Oh Denneboom’, ‘Jingle Bells’ en
‘Rudolph, the Red Nosed Reindeer’
(PLEIN 2).

16.00 – 17.00
Kerstsing-along (met focus op kinderen uit
groep 7-8, maar iedereen is welkom!): oefen
alvast ‘Oh Denneboom’, ‘Jingle Bells’ en
‘Rudolph, the Red Nosed Reindeer’
(PLEIN 2).

18.00 – 18.30
Hoofdact: lichtjes aan voor Heerlen-Noord
– Ron Meyer spreekt kort over waarom we
hier vandaag en morgen zo’n mooi feest
organiseren
– Een fantastisc.he videoprojectie op het
kasteel (PLEIN 2).

18.00 – 18.30
Ron Meyer in gesprek met schrijver Bas
Ortmans over hun trots op Heerlen(-Noord),
aan de hand van het nog te verschijnen
boekje over het nieuwe Heerlense beeld D’r
Juul (PLEIN 2).

19.00 – 20.00
De muziek van Carboon: we sluiten af met
een bijzonder optreden met Henk Steijvers,
de laatste nog levende muzikant uit de
legendarische band Carboon met liedjes over
de tijd van de mijnen (PLEIN 2).

OP BEIDE DAGEN PROGRAMMA
ZATERDAG
17 DECEMBER

PROGRAMMA
ZONDAG
18 DECEMBER
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Interview en foto’s: Hans Ermers

Het was een natte woensdagmiddag toen ik
de opgebroken Klinkertstraat omhoog
fietste. De weg wordt gereconstrueerd en
zal in de tweede week van december klaar
zijn, zodat het verkeer vanuit Hoensbroek
weer ongestoord via de Terlindenweg ons
dorp kan verlaten. Langzamer dan
voorheen hopelijk, want er werd nogal eens
geracet.
Ik heb een afspraak met Wim en Regine
Kortekaas. Wim werd geboren in de Haagse
wijk Loosduinen en is onder andere actief
bij de Heemkundevereniging Hoensbroek.
Regine is geboren en getogen in onze wijk.
We hadden een boeiend gesprek over
opbouwwerk, geschiedenis, hobby, maar
vooral: Trots zijn op Hoensbroek!

Wim, hoe ben je vanuit het westen hier
terecht gekomen op de Klinkertstraat?
“Ik ben geboren als oudste zoon van een
tomatentuinder. Onze familie is al sinds zo
lang we weten een warmoeziersfamilie
(groentekwekers, tuinders). Op vroege
leeftijd lag ik vier jaar in het sanatorium in
Scheveningen. Er was destijds een grote TBC-
uitbraak en daar kreeg ik ook mee te maken.
Op de lagere school kwam ik in contact met
de Sociëteit van Afrikaanse Missiën en zo
kwam ik op dertienjarige leeftijd in het
kleinseminarie in Cadier en Keer terecht.
De verhalen over Afrika spraken me enorm
aan.

Van september tot Kerstmis verbleef je daar
en mocht dan twee weken naar huis.
Vervolgens weer terug naar het zuiden tot
Pasen. In de grote vakanties was je
natuurlijk ook thuis.
In 1965 deed ik eindexamen en ging daarna
naar het grootseminarie in Aalbeek. Dat was
het grootseminarie van de SMA, de Société
des Missions Africaines, een van oorsprong
Franse orde. Ik volgde daar het seminarie
oude stijl: eerst twee jaar filosofie, daarna
een jaar noviciaat en vier jaar theologie.
In die tijd ontstond er een samenwerking
van een aantal grootseminaries: dat van
Aalbeek, de Paters van de H. Harten op de
Cauberg en de redemptoristen in Wittem. ‘s
Morgens gingen we dan met de bus naar
Wittem. De busonderneming zette eerst de
mijnwerkers bij de mijn af en daarna werden
wij naar Wittem gebracht waar we dan les
hadden.”

Dan heb je het over ongeveer 1965; dan
moet Regine toch ook ongeveer in beeld
komen…
“Ik zat dus in Aalbeek en had er inmiddels
twee jaar filosofie op zitten. Omdat intussen
de Hogeschool voor Theologie en Pastoraat
in Heerlen op de Molenberg ontstond als een
samenwerking van grootseminaries, ging ik
daar verder.
In Aalbeek was het de gewoonte om ook
vrijwilligerswerk te gaan doen. Een van de

mogelijkheden was om in de kasteelkolonie
te gaan werken bij ‘De Burcht’. Clubwerk deed
ik daar, maar ook wat administratief werk. En
daar kwam ik Regine dus ook tegen.”

Regine: ”Dat kwam door Jan Geraets die toen
kapelaan was in de kerk van
Maria-Gewanden. Hij kwam vaak bij ons
thuis. Wij woonden halverwege de
Bongaardstraat en Jan vroeg of ik
vrijwilligerswerk wilde doen bij de Burcht.
Mijn moeder had niet graag dat ik zo ver ‘de
kolonie’ in ging, maar een vriendinnetje van
mij, Els van de Berg, woonde in de
Damiaanstraat. We gingen er op
zaterdagmiddag ook nog wel eens televisie
kijken. Maar de vraag van kapelaan Geraets
vond ik wel interessant, dus ging ik er
vrijwilligerswerk doen en daar leerde ik
inderdaad Wim kennen.”

Wim: ”Het was de woelige tijd van eind jaren
zestig en de grote leegloop in Aalbeek begon
ook. Veel mensen zagen het niet meer zitten
en vertrokken en ik stopte er halverwege
1969 ook mee.
Daarna ben ik naar de Sociale Academie
gegaan in Sittard, twee jaar de dagopleiding
sociaal cultureel werk. Ik kon de volledige
vier jaar niet afmaken, omdat ik aan het eind
van het tweede jaar in militaire dienst
moest.
Via via kon ik regelen dat ik mijn militaire

INTERVIEW met WIM en REGINE KORTEKAAS
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dienstplicht kon vervullen bij de
telefooncentrale van de Afcent.
Daarna kreeg ik een baan als opbouwwerker
bij het Centrum voor Maatschappelijk Werk
in Brunssum, naderhand Buurtwerk
Brunssum én vervolgde parttime de
opleiding sociaal-cultureel werk en de
kopcursus opbouwwerk.
Inmiddels waren we getrouwd; dat is nu
afgelopen oktober vijftig jaar geleden. De
vader van Regine zat in het bestuur van het
Groen Kruis en er was moeilijk aan een
woning te komen. We konden wel terecht op
de eerste verdieping bij het Groene
Kruisgebouw aan de Juliana-Bernhardlaan.
Nu zit daar van Riet Advocaten, het in
mergel opgetrokken huis. In die tijd was het
eigendom van DSM dat het ooit voor het
Groene Kruis had gebouwd. We konden het
kopen voor negentig duizend gulden, maar
dat is er niet van gekomen.“

Regine: “Het huis was erg slecht toen; een
slecht dak, metalen kozijnen. Maar ook de
vroedvrouw had er nog gewoon spreekuur
en ook het Groene Kruis.”

Ik maak even een sprongetje naar nu
Wim: je bent behoorlijk actief in een
aantal organisaties zoals de
Heemkundevereniging, de Hub Cobben
Prijs. Wat doe je bijvoorbeeld bij de
Heemkundevereniging?
“In 2006 ging ik in de VUT. Ik werkte tot
dan bij Stichting Zymose, nu Alcander.
Ik werd in verleiding gebracht om in de
gemeenteraad te komen voor de PvdA.
Sinds begin zeventiger jaren was ik
secretaris van de afdeling Hoensbroek van
de PvdA, toen Rein Hummel voorzitter was;
ik heb veel met hem samengewerkt. Na de
herindeling van 1981, werd ik
penningmeester van de afdeling Heerlen. In
eerste instantie bemoeide ik me niet met de
raadsfunctie. Ik vond het niet kies in
verband met mijn werk waarbij ik in de hele
stad als opbouwwerker actief was. Maar
toen ik in de VUT ging, benaderde Karel
Scholtissen mij met de vraag of het niet
eens tijd werd dat ik op de lijst zou komen
te staan. In 2006 kwam ik uiteindelijk in de
Gemeenteraad. In diezelfde tijd kwam ik ook
Paul Borger (toen van de Readshop) vaker
tegen. Ik kende hem al langer en hij was
bezig met het boek ‘Hoensbroek, een
terugblik’. Ook liep hij met de gedachte rond
om een heemkundevereniging te starten.
Geschiedenis heeft altijd al mijn interesse
gehad; in het algemeen, maar zeker die van
mijn eigen omgeving. Dus daar zijn we toen
mee aan de slag gegaan. Binnen een half
jaar hadden we vijftig aanmeldingen en in

2007 hebben we de vereniging formeel
opgericht. Vanaf dat moment ben ik
secretaris. Daarnaast schrijf ik af en toe een
stuk in ons verenigingsblad, bijvoorbeeld
over het pand hiertegenover waar Ronald
Koppert woont, het vakwerkhuis op de
Klinkertstraat.
Heel vroeger was daar op de zolder het
repetitielokaal van harmonie St. Caecilia.
Maar ook een artikel over de brug bij de
Klinkertstraat over de Auvermoerbeek, of
over de bioscopen in Hoensbroek.
Ook schrijf ik altijd het artikel van de
redactie. Ik bouwde de website van de
vereniging en op onregelmatige tijden
brengen we een nieuwsbrief uit.”

Je noemde net al even de harmonie. Zit
daar niet een link naar jou Regine, want
je bent tamboer-maître geweest...
Regine; “Toen onze kinderen blokfluitles
kregen op de lagere school en later naar de
harmonie gingen, bracht ik ze vaak naar de
repetities. Ik vond het altijd leuk om dan
daar te luisteren. Op een gegeven moment
zeiden mensen: ‘je bent zo vaak hier,
waarom begin je niet zelf eens met een
instrument?’ Ik kon geen noot lezen, maar
ik vond de drumband wel altijd heel erg
leuk. Daar ben ik toen begonnen.
Naderhand ging ik hoorn spelen bij de
harmonie. Maar hoorn spelen is best heel
erg moeilijk, maar heb het een aantal jaren
gedaan. Als we de straat op gingen liep ik
mee met de drumband. Van het een kwam
het ander: onze tamboer-maître ging weg.
Ik ergerde me in die tijd nogal eens hoe ze
er bij liepen en wat ze aan hadden. Geen
zwarte schoenen, geen zwarte sokken. Ze
vroegen of ik dat eventueel wilde gaan
doen. Dat wilde ik wel, maar dan wel
fatsoenlijk. Ik ging de opleiding volgen in
Panheel en heb er ook mijn diploma
gehaald. Sindsdien liep ik als tamboer-
maître voorop. Ik heb uiteindelijk een jaar
of twintig bij de harmonie gezeten.

Ik stopte, maar heb wel nog in een hoorn-
ensemble gespeeld, onder andere tijdens
missen.”

Wat heb jij in je werkzame leven gedaan
Regine?
“Ik begon met de opleiding kraamzorg en
heb in de kraamzorg van het ziekenhuis
gewerkt op de kinderafdeling. Eerst in
Heerlen, daarna in Brunssum bij de
neurologie en psychiatrie op de
administratie. Weer later bij de bloedafname
in Brunssum en uiteindelijk op de afdeling
dermatologie waar ik ongeveer
achtentwintig jaar heb gewerkt.“

Wim, ik zag een artikel voorbijkomen
waarin je samen met de Heemkunde-
vereniging voorstelt om de Klinkertstraat
autovrij te maken. Ik heb dat zelf ook
altijd een interessante gedachte
gevonden. Waar kwam dat idee vandaan?
Wim: “Een aantal jaren geleden heeft
architect en voormalig Rijksbouwmeester Jo
Coenen het plan voor de Kasteelbuurt
uitgevoerd voor het afbreken van een aantal
woningen en het middelste blok. In het
plan dat hij destijds ontwikkelde zat ook
een verbinding van het kasteel met het
groengebied aan de andere kant van de
Klinkertstraat. De Klinkertstraat zou
hierdoor afgesloten worden voor auto-
verkeer. Het was een mooi plan, maar er is
nooit iets mee gebeurd.“

Regine: “In de tijd dat Lex Smeets nog
wethouder was, hebben we het er ook nog
eens over gehad. Ook de verbinding met het
kasteel en de omliggende weilanden.”
Wim: “Klopt, maar verder dan een plan
kwam het niet. Op een gegeven moment
benaderde Jan van Berkel mij. Hij wilde zich
ook gaan bezig houden met wat er in en
rond het kasteel zou kunnen gebeuren en
ook toen kwam dat idee weer naar boven.
Met name ook om meer met de bewoners
van Hoensbroek en het kasteel te gaan
doen.
Toen is er nog een project geweest van
studenten van een Hogeschool dat aansloot
bij de ideeën van Jo Coenen. Maar ook daar
hebben we nooit meer iets van gehoord.
Met het bestuur van de Heemkunde-
vereniging hebben we onlangs besloten om
een aantal van die ideeën weer op te
pakken. Hierin wordt bijvoorbeeld ook
genoemd om het voormalige kerkevoetpad
(tussen kasteel en kleine Sint Janskerk)
weer zichtbaar te maken. Maar ook de
mogelijkheid van de Heemkundevereniging
in het kasteel.
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Het laatste nieuws van de
Heemkundevereniging is dat jullie
binnenkort een nieuw boek gaan
uitbrengen met de titel ‘Breuker luuj
vertèlle…’ Hoe is dat tot stand gekomen?
“Toen de heemkundevereniging vijf jaar
bestond brachten we een mooi boek over
het kasteel uit. Met het vijftienjarig bestaan
in zicht, wilden we weer een boek
uitgegeven. Tot nu toe ging het altijd over
hotemetoten en andere belangrijke mensen.
Ik suggereerde om nu eens een boek uit te
brengen over gewone ‘Breuker luuj’. Die
hebben veel meegemaakt wat vaak niet
verteld wordt of onderbelicht blijft. Terwijl
er hele leuke, interessante en leerzame
verhalen te vertellen zijn. Ik heb het idee in
gang gezet en met wat duwen en trekken
heeft dat een aantal verhalen opgeleverd
die heel leuk en bijzonder zijn. We kregen
het echter niet helemaal vol, en daarom
hebben we het aangevuld met andere
interessante verhalen en weetjes over
Hoensbroek.
Zo schreef Hein Giesen in ons
verenigingsblad vaak over de geschiedenis
van voetbalclub EHC. Er staat dus nu in het
boek een stuk over 100 jaar EHC, maar ook
over de bioscopen die we in Hoensbroek
hadden.
Er is ook een lid van de
Heemkundevereniging Siemen Spinder die
een blog schrijft met de naam ‘Friezen in
Limburg’ waarin hij drie interviews hield
met Frans Postma, Henk Bos en Kees
Spinder. Verhalen over mensen van Friese
afkomst maar hier in het zuiden geboren.
Joop Bosch vertelt een verhaal over hoe de
protestantse gemeenschap in het Roomse
Limburg zijn weg vond. Math Mertens heeft
een verhaal over notaris Cremers waar een
heel gedoe mee was toen die overleed. Jan
van Berkel schreef een verhaal over zijn
schoonvader Hub Keulen.
Het boek wordt op 15 december
gepresenteerd in Hotel Amicitia en is
verkrijgbaar bij de Heemkundevereniging.
Omdat we samen met Albert Heijn het
stickeralbum produceerden is het ook daar
binnenkort te koop.”

De Hub Cobben Prijs, wat kun je daar nog
over vertellen?
“Ik ben daar pas heel recent bij betrokken
geraakt net als bij Stichting Open
Monumentendag. Ik kende historicus Martin
van de Weerden al een tijd en ik kende Wiel
Cobben goed, de broer van Hub. Hij woonde
vlak bij Regine in de Bongaardstraat. Ik was
ook bij de door Hub georganiseerde
mijnwerkersdemonstratie in Den Haag in
1976. Martin belde me. Ze wilden de Hub

Cobben Wandeling in onze wijk organiseren
en hij vroeg of ik daar bij wilde helpen. Ik
heb die wandeling mee georganiseerd en
van het een komt het ander. Er is een Hub
Cobben Prijs, een Hub Cobben Rede en een
Hub Cobben Wandeling. De Hub Cobben Prijs
wordt op 2 december uitgereikt in het
Mijnmuseum.”

Regine, je hebt een interessante hobby.
We hebben in een eerdere uitgave al eens
aandacht besteed aan bijzonder hobby’s
van mensen in de wijk. Jij bent
glaskunstenares. Vertel daar eens wat
over…
“Ik ben altijd met mijn handen bezig
geweest. Mijn vader was ook heel erg
handig. Hij had in zijn garage in de
Bongaardstraat zijn werkplaats en ik
herinner me dat hij er ook ooit iets maakte
van glas in lood. Dat zag ik als kind.
Ik wilde op een gegeven moment iets
anders voor ons raam hebben en ik vond
glas in lood wel mooi. Ik kwam ergens bij
een interieurwinkel waar een klein
eenvoudig werk hing, maar ik schrok enorm
van de prijs en dacht: ‘dat kan ik ook’. Bij
een verjaardag vertelde iemand dat er in
België een glazeniersopleiding bestond. Ik
ben toen een keer gaan kijken in Hasselt en
heb vervolgens de opleiding in zeven jaar
afgemaakt. Nu maak ik glas in loodwerk,
maar doe ook aan fusen (hierbij versmelten

meerdere lagen glas in elkaar).”
Wim, als we nu eens vijftien jaar vooruit
kijken, hoe zou Hoensbroek er dan
volgens jou uit moeten zien, wat zou je
graag willen met onze wijk?
Er valt even een stilte…
“…Poeh, dat is moeilijk”.

Het afsluiten van de Klinkertstraat
misschien?
“Ja, dat bijvoorbeeld. Afgezien van het feit
dat het hier een stuk rustiger zou worden.
We zouden er een heel mooi geheel van
kunnen maken.“

Regine: “Er zou geen heel netjes afgewerkt
park hoeven te komen met haagjes en zo,
maar paden met struiken, bomen, gewoon
groen met allerlei soorten planten. Bij zo’n

kasteel zou ook een grote kruidentuin
horen. Niet zo’n exact gemaaid buxus-
haagjepark, maar een stoer park. Er is
plaats genoeg.”

Wim: “Ja, zo’n aaneensluitend geheel.”

Vanuit de gedachte van de
Heemkundevereniging: wat zouden we
moeten behouden, beschermen, waar
moeten we aandacht aan besteden?
“Ik denk dat je nog niet eens zozeer in de
fysieke sfeer hoeft te denken, maar ….wat
meer trots op Hoensbroek!”
Wim klinkt vastberaden en overtuigend.
“Er wordt vaak zó negatief over Hoensbroek
gesproken en ik ben écht van mening dat je
wat hier ooit gebeurd is goed in de verf
moet zetten, hoe mensen hier gewoond
hebben, wat ze hier tot stand hebben
gebracht. Als je dat goed neerzet kun je die
trots terugbrengen. Er hebben hier
duizenden mensen heel veel energie
gestoken bij het neerzetten van wat
Hoensbroek nu is. Gewone mensen,
koempels die soms van heel ver hierheen
kwamen. Ze hebben hier jarenlang het beste
van zichzelf in geïnvesteerd. Dat zou meer
gewaardeerd mogen worden. We moeten er
met trots op terug kijken, door er meer
aandacht aan te besteden, het goed in de
verf te zetten om de trots op Hoensbroek
terug te krijgen.”

Regine: “Mensen zijn nogal eens
nonchalant: in de trant van: ‘ach, het is
zoals het is, boeien!’ We moeten de mensen
wat meer bewust maken en trots laten zijn.”
Wim: “Als die gedachte wat meer bij de
mensen tussen de oren zou zitten, levert
dat ook een heel andere sfeer op in het
dorp. Ze voelen zich dan zelf meer
gewaardeerd, maar ook dat ze zich wat meer
voor de gemeenschap willen inzetten, meer
in hun eigen omgeving. Natuurlijk zijn er
wel een paar plekken die een flinke aanpak
nodig hebben. Er moet eindelijk eens een
keer iets mee gebeuren. Er werd ooit een
prachtige visie op Hoensbroek op papier
gezet waarin onder andere de aanpak van de
Hoofdstraat en Harmoniestraat werd
genoemd. Er is níets mee gebeurd, nooit
meer iets van gezien.
Er is veel energie en moeite in dat plan
gestoken, maar er is nooit wat mee gedaan.
Onze trots moet terugkomen!” •
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Wie helpt ons aan informatie?
Spoorwegwachterhuisje Schuureikenweg wordt gerestaureerd

Zoals velen inmiddels weten, startte onlangs
de voorbereidende werkzaamheden in het
kader van de aanleg van de Parkstadroute, het
recreatieve fietspad dat over het voormalige
mijnspoor loopt.

Wat veel mensen niet weten is dat bij de
voormalige spoorwegovergang aan de
Schuureikenweg nog steeds het
spoorwegwachtershuisje staat. Het is het
enige gebouwtje in Hoensbroek dat nog
dateert uit de tijd waarin de mijnindustrie
nog volop aanwezig was.

Een groep enthousiaste en gemotiveerde
vrijwilligers waaronder leden van de
Heemkundevereniging, vatte het idee op om
in het kader van de aanleg van het fiets/
wandelpad het huisje voor zo ver mogelijk in
ere te herstellen en te bekijken wat mogelijk
is om er een extra bezienswaardigheid van te
maken.

De bedoeling is hoe dan ook om op drie
plaatsen waar vroeger bewaakte overgangen
waren, de slagbomen terug te laten komen:
bij de Schuureikenweg, Zandbergsweg en
Hermesweg.
Niet werkend uiteraard, want dat zou tot
vreemde situaties kunnen leiden. Nee, als
getuige dat hier ooit treinladingen vol kolen
vanaf Staatsmijn Hendrik en Emma richting
de Maashavens werden getransporteerd. Dat
het huisje er nog staat is zeer bijzonder en
daarom verdient het een bijzondere plek.

“We hebben inmiddels wat zoekwerk gedaan
in fotoarchieven en vonden enkele
interessante artikelen via de website
www.delpher.nl.

Zoals een aankondiging van het vijftigjarig
huwelijk van de heer en mevrouw Lenssen die
jarenlang de slagbomen bedienden vanuit hun
woning”, vertelt mede-initiatiefnemer
Hans Ermers die tot het moment waarop de
laatste kolentrein zijn lading transporteerde
uitzicht had op de spoorwegovergang.

De werkgroep is op zoek naar bijzondere
foto’s en verhalen, maar ook archiefmateriaal
dat op enige manier de geschiedenis van de
spoorwegovergangen in Maria-Gewanden en
in het bijzonder die aan de Schuureikenweg
vertelt.

Zo wordt onder andere gezocht naar
tekeningen van het apparaat waarmee de

slagbomen werden neergelaten (zie foto, voor
het huisje).
Maar ook wil de groep bijvoorbeeld weten wie
de laatste spoorwegwachter (ene Eduard?)
was of wie kan vertellen hoe de binnenkant
van het huisje er uit zag.

Heeft u interessante verhalen, foto’s of
andere informatie die ons kan helpen om de
restauratie en geschiedenis van het huisje
mee vorm te geven? Of wilt u meedoen in de
werkgroep? Neem dan contact met ons op.

Stuur een e-mail naar:
info@mariagewanden.nl
of bel: 0654 670 686

De HAK verbeeldt de wijk
Mariarade

In 2018 hebben meer dan 100 inwoners van
Hoensbroek deelgenomen aan de 2CD ‘De ganse kluur’.
Onlangs hebben een 20-tal enthousiastelingen uit
Hoensbroek van lied ‘Kouvenderstraat’ een clip

gemaakt. Het lied kreeg veel positieve bijval en werd veelvuldig
gedraaid op de lokale, regionale en landelijke zenders en
bereikte zelfs de Limburgse 10 van L1. Nu komt de Hoensbroekse
AmateurKunst (HAK) met een vervolg. Een mooie pakkende
ballade over de wijk Mariarade.

Tekstschrijver Peter Sikora heeft met de tekst van zijn lied over
Mariarade een beschrijving willen geven van de wijk door de jaren
heen. ‘Ik sta stil bij de ontstaansgeschiedenis van Mariarade, maar ik
haal ook herinneringen op aan mijn jeugd. Tevens heb ik geprobeerd
een link te leggen met nu. De tijd heeft immers ook hier niet
stilgestaan.’ Componist Jan Pillaerds heeft de tekst verpakt in een
sfeervolle melodie en diaken Pieter van de Laarschot heeft het lied
met het juiste gevoel ingezongen.

Een team bestaande uit Arda Guneysu (camera) en Hans Houben
(montage) heeft middels beelden van de Mariagrot, de speeltuin, de
oude mijnwerkerswoningen en de lege Heilig Hart van Jezuskerk het
Mariarade van nu verbeeld. Mariarade is een van de wijken in
Heerlen-Noord, die wat extra aandacht zorg en aandacht behoeft,

maar de clip laat ook zien dat het er nog steeds goed toeven is.
Jo Hermanns van de Hoensbroekse Amateurkunst zegt: ‘Wij proberen
net als bij alle HAK-projecten en dus ook met deze clips Hoensbroek
en Heerlen-Noord op een positieve manier op de kaart te zetten.’

De Hoensbroekse AmateurKunst (HAK) initieert naast dit clip-project
ook andere kunstzinnige activiteiten waarmee ze bewoners uit
Hoensbroek laat samenwerken en genieten van cultuur. Zo zijn er
projecten geweest van de HAK Fotoclub, de Boekenbrunches van Dick
Gebuys en diverse lezingen van Toine Sporken. Voor 2023 staat er
een nieuw blokfluitproject voor leerlingen van de Mheyster (Centrum-
De Dem) en De Regenboog (Mariarade) op de planning.

Voor meer info, kijk hier: https://www.hoensbroekseamateurkunst.nl/
Voor de clip, kijk hier: https://youtu.be/DeNF0mM6qPo
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AH stickeralbum Oos Gebrook
Maak uw AH stickeralbum “Oos Gebrook” compleet

Vorig voorjaar gooiden de twee AH-vestigingen van Maurice
Kleijnen in Hoensbroek hoge ogen met het fijne stickeralbum
Oos Gebrook.
Voor iedereen, die het toen niet gelukt is om alle 216 prentjes
compleet te krijgen hebben we goed nieuws!
Dankzij de uitstekende samenwerking met Maurice Kleijnen
hebben we van hem een grote restpartij van die AH-stickers
gekregen. Het was wel een paar middagen met 5 á 6 personen
je reinste monnikenwerk om alles te sorteren. Ruim 6000
zakjes open knippen, daarna de plaatjes eruit te halen en die
24.000 stickers netjes op nummer sorteren.
Dat werk is nu klaar en de Heemkundevereniging Hoensbroek
stelt u nu in de gelegenheid uw ontbrekende stickers alsnog te
verzamelen.

Hoe?
Kijk uw AH-album na en noteer de nummers van uw ontbrekende
stickers. Mail deze notities naar
penningmeester@heemkundehoensbroek.nl, en u krijgt bericht
wanneer uw bestelling klaar is en afgehaald kan worden. Helaas
kan dat niet voor niets, daarvoor was uitzoeken en sorteren van al
die stickers veel te veel werk.

Kosten
Het kost u € 2,00 start- en administratiekosten plus 10 ct. per
sticker en als het thuisbezorgd moet worden nog eens € 1,00
bezorgkosten. Hebt u geen e-mail dan is dat geen bezwaar. Doe
dan uw lijstje met ontbrekende nummers onder vermelding van uw

naam, adres en telefoonnummer gewoon bij onze penningmeester
Hein Giesen aan het G.B. van Hövellplein 13 in de brievenbus.

Dubbele?
Als uw album nu compleet is en u heeft nog dubbele stickers zou
het fijn zijn als u die bij ons inlevert. Dan hebben we nog meer
mogelijkheden om iedereen in staat te stellen het AH-album
compleet te maken.

Complete AH-albums
We hebben ook nog een paar AH-Oos Gebrook albums van de heer
Kleijnen gekregen. Die zijn te koop! We hebben alle benodigde
stickers al voor u uitgezocht en u kunt deze albums kopen. Naar
wens met alle 216 stickers erin geplakt voor €24,95 of los erbij
geleverd voor € 19,95.

Interesse?
Dan bel onze penningmeester Hein Giesen 0618 828 428
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Schurenberger Park krijgt ‘sjtool’

Er kwam nog heel wat bij kijken, vertelt
Philine van den Hove van de gemeente
Heerlen. Enkele maanden geleden bij de
opening van het Pauzepark, kwam ze in
gesprek met Jolanda Ermers die aangaf voor
het park op zoek te zijn naar een object dat
het park zou kunnen verrijken.

Philine herinnerde zich een grote stoel in het
buitengebied van Ransdaal die Jolanda ook al
kende. Hoe leuk zou het zijn om een
vergelijkbare stoel in het Schurenberger Park
te hebben!
In overleg met de andere bestuursleden en
vrijwilligers van het park die ook enthousiast
waren, besloot Philine om de procedure in
werking te stellen voor het fabriceren en
laten plaatsen van ‘d’r sjtool’.

D’r sjtool is niet zo zeer een echte stoel, maar
meer een object waar je wel op kunt en mag
zitten.

De zithoogte van d’r sjtool is ongeveer twee
meter, dus je klimt er niet zo maar op. Het
beklimmen van de stoel gebeurt overigens
geheel op eigen risico.

De plaats van de stoel zal zijn waar vroeger
de kantine van voetbalvereniging VKC stond.
Vanuit de stoel zul je in de toekomst een
mooi uitzicht hebben op het lager gelegen
deel van het park. Wellicht kun je er in de
vroege ochtend nog wel wat wilde dieren in
het park zien lopen.

D’r sjtool werd mogelijk gemaakt door
bijdragen van de Buurtdeal.
Boven: de stoel in de maak bij Schoonbroodt
smederij en Staalconstructie uit Hoensbroek.

Op de foto links ondertekenen Jolanda Ermers
(l) en Philline van den Hove (r) de
Buurtdeal-overeenkomst in het gemeentehuis
van Heerlen.

Beneden: de vergelijkbare stoel die in
Ransdaal staat.

Wie de aankondigingen van de gemeente
nauwlettend volgt, zal vreemd opgekeken
hebben toen daar onlangs een
omgevingsvergunning werd aangevraagd
voor ‘het plaatsen van een stoel aan het
Groenewegse Bospad’. Toch gaat het wel
degelijk om het plaatsen van een stoel, maar
niet zomaar een.
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‘BREUKER LUUJ VERTELLE’
Nieuw boek van de Heemkundevereniging

De Heemkundevereniging Hoensbroek viert dit jaar haar derde
bestaanslustrum. Op 27 september 2007 ging de vereniging met
een oprichtingsbijeenkomst bij Amicitia aan de Markt met
ongeveer 50 leden officieel van start. Dat was het begin van een
in de loop der jaren steeds verder toenemende groei van de
vereniging tot nu ruim 200 leden. Sindsdien zagen heel wat
boeken over allerlei onderwerpen uit de geschiedenis van
Hoensbroek het licht. Ook verschijnt sindsdien driemaal per jaar
het verenigingsblad Oos Gebrook.

Het 15-jarig bestaan was nu aanleiding om een nieuw boek uit te
geven. Tot nu werd in de publicaties van de vereniging meestal
aandacht gegeven aan allerlei hotemetoten en notabelen uit de
Hoensbroekse geschiedenis. Deze keer wilde men gewone Breuker
luuj aan het woord laten, die vaak heel interessante, soms
ontroerende of leuke verhalen hebben te vertellen, die anders
nooit gehoord of gelezen worden. De leden van de vereniging
werden daarom opgeroepen hieraan een bijdrage te leveren. En
dat leverde het materiaal op voor een mooi jubileumboek, dat op
15 december a.s. tijdens de jubileumbijeenkomst van de
vereniging zal worden gepresenteerd.

Het is een boek geworden van ruim 200 pagina’s, met als titel
‘Breuker luuj vertèlle ….’ en waarin een flink aantal
verschillende gewone Breuker luuj aan het woord komen.
Het boek is na 15 december a.s. verkrijgbaar bij de
Heemkundevereniging en bij de Hoensbroekse
Albert Heijn-vestigingen voor de prijs van € 14,95.

Energiesubsidie voor
vrijwilligersorganisaties
Heerlen maakt 200.000 euro vrij voor de
continuïteit van vrijwilligersorganisaties

Het college heeft ingestemd met een tijdelijke
subsidieregeling om vrijwilligersorganisaties te
compenseren voor de gestegen energiekosten.
Verenigingen en stichtingen met een eigen
energiecontract komen in aanmerking. De
regeling heeft betrekking op de periode
november 2022 tot en met maart 2023. De
subsidie bedraagt maximaal 50% van het
gestegen voorschotbedrag.

Wethouder Financiën en Sport Martin de Beer:
“De bijdrage die vrijwilligersorganisaties aan
onze samenleving leveren is voor veel
Heerlenaren onmisbaar. Door de stijgende
energiekosten staat een deel van deze
organisaties onder druk. Met deze tijdelijke
subsidie helpen we de organisaties die het hard
nodig hebben de winter door.”

Subsidie aanvragen
Vrijwilligersorganisaties die bij de gemeente
bekend zijn ontvangen volgende week een
aanvraagformulier. Dit is vanaf maandag 14
november ook terug te vinden op
www.heerlen.nl.H
ee
rl
en
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TIPS VOOR EEN
INBRAAKVEILIGE
WONING
De donkere dagen zijn weer begonnen. Het is weer vroeg
donker en de kans op inbraken blijkt in deze periode,
statistisch gezien, toe te nemen. Op dit moment is er geen
toename van het aantal inbraken in de wijk Maria-
Gewanden/Terschuren te zien. Echter willen wij u toch een
aantal tips geven om de mogelijkheid op een inbraak zo
klein mogelijk te maken.

Slachtoffers raken geld, sieraden, elektronica en waardepapieren
kwijt. Maar het gevoel van veiligheid in eigen huis is ook weg.
Inbrekers zoeken meestal snelle buit. Daarom scannen zij
huizen op inbraaktijd en risico’s. Hoe langer ze denken bezig te
zijn een deur of raam te forceren, hoe groter de kans dat ze al
bij voorbaat op zoek gaan naar een betere plek. Hetzelfde geldt
met betrekking tot verbergplekken. Als hoge struiken en blinde
hoeken ontbreken, is dat ook ongunstig voor hen. Hierbij geven
wij u een aantal tips die u zelf kunt nemen om de kans op
inbraak te verkleinen.

PREVENTIETIPS
• Op www.politiekeurmerk.nl vindt u advies over goed hang- en
sluitwerk op ramen en deuren.
• Draai voor- en achterdeur altijd op slot. Dan kan niemand ze
met een stukje plastic openen.
• Haal de sleutel altijd uit het slot. Inbrekers kunnen er dan
niet met een handigheidje bij.
• Kunnen inbrekers zich bij deuren of ramen verstoppen? Snoei
struiken. Plaats buitenlampen.
• Laat ladders, groenbakken of andere ‘opstapjes’ niet ’s nachts
in de tuin. Inbrekers gebruiken ze graag.
• Hang geen adres aan de sleutelbos. Na verlies kan iedere
vinder het huis binnen.
• Leg de huissleutel nooit op een geheime plek buiten uw huis.
Inbrekers kennen al die plekjes.
• Leg geld, sieraden of andere waardevolle spullen niet op een van
buiten zichtbare plek.
• Heeft u vaker waardevolle spullen in huis of woont u afgelegen?
Overweeg dan een kluis of alarmsysteem.
• Bent u een paar dagen - of langer - van huis? Zorg dat het er
‘normaal bewoond’ uitziet. Laat buren, familie of vrienden post
opruimen. Gebruik tijdschakelaars voor wisselende verlichting.
• Meldt niet op voicemail en/of sociale media, zoals Facebook, dat
u weg bent.

TIPS NA ONTDEKKING VAN INBRAAK
Heterdaad: kom nergens aan. Wacht buiten. Bel alarmnummer 112
en wacht op de politie. Ziet u de dief of dieven wegvluchten?
Onthoud hun signalement, het kenteken van de auto of brommer en
de richting waarin zij verdwenen. Geen heterdaad: bel 0900 – 8844
voor een afspraak met de politie om aangifte te doen.

ALZHEIMERCAFE PARKSTAD LIMBURG
mantelzorg bij dementie

Dinsdag 13 december 2022 bent u van harte welkom in het
Alzheimercafé Parkstad Limburg te Heerlen.
Het onderwerp van deze Alzheimercafé-avond is: Mantelzorg bij
dementie.
In Parkstad wonen 5500 mensen met dementie. Hiervan wonen er
iets meer dan 3000 thuis en 1500 krijgen thuis ondersteuning van
de casemanager dementie. Er zijn in Parkstad meer dan 8000
mantelzorgers actief.
Uit de dementiemonitor van 2022 blijkt o.a. dat mantelzorgers:
• Gemiddeld 39 uur per week aan mantelzorg besteden
• 53% Van de mantelzorgers voelt zich zwaarbelast
• Meer dan 60% heeft problemen met het combineren van

dagelijkse activiteiten met zorg taken.

Op 13 december willen wij samen in gesprek gaan met
Bianca Bollen van het Steunpunt Mantelzorg Parkstad over
ervaringen en in gaan op vragen met betrekking tot mantelzorg,
zoals:
- wetgeving;
- ontwikkelingen;
- hoe kunnen mantelzorgers het beste ondersteund worden?;
- wat zijn extra fijne, vrolijke en positieve zaken doordat er
mantelzorg ondersteuniung geboden wordt?

De presentatie wordt gehouden in de grote recreatiezaal van het
Zorgcentrum Tobias, Piet Malherbestraat 2 te Heerlen. Tevoren
aanmelden hoeft niet en entree, koffie, thee met iets extra’s zijn
gratis.
De zaal is open vanaf 19.00 uur en om 19.30 starten we met het
programma. Rond 21.30 sluiten we de avond af.
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Buurtberichten wordt gedrukt op
PEFC gecertificeerd papier dat
gemaakt is van duurzaam
verbouwd hout.

EVEN RECHTZETTE
N

In de vorige Buurtberichten is helaas een
deel van de inleidende tekst bij het
interview met Dennis Bertrand
weggevallen. Hierbij nogmaals de
volledige tekst:
Hoewel de definitieve financiële bijdrage van
de Rijksoverheid, gelet op de huidige
nationale en internationale ontwikkelingen,
nog onzeker is, worden er al druk plannen
gemaakt in het kader van het
Rijksprogramma Heerlen-Noord. Dit stadsdeel
is een van de zestien meest kwetsbare
gebieden in Nederland waarin de
leefbaarheid en veiligheid onder druk staan
en waarin het Rijk extra wil gaan investeren.
Woonpunt is een van de vijf
woningcorporaties die deel uitmaken van
alliantie ‘Heerlen-Noord’.
Het Rijksprogramma heeft als doel om de
inwoners van dit Heerlense stadsdeel binnen
één generatie op diverse gebieden naar een
hogere levensstandaard te brengen.
Voor de Buurtberichten van april 2022 sprak
Hans Ermers met Jos Mevis en Gaston
Gelissen van de gemeente. Voor deze editie
interviewde hij in Buurtpunt de Koffiepot
Dennis Bertrand van woningcorporatie
Woonpunt.

We zijn al zo’n 1,5 jaar actief met een
grote groep bewoners in allerhande
projecten. Om actief bij te dragen aan
onze samenleving in Hoensbroek en wat
breder in Heerlen-Noord. Inmiddels doen
al meer dan 100 mensen mee. Wat doen
we zoal? Plannen maken, bijvoorbeeld om
de muziekschool Hoensbroek weer te
openen, elke maand een poëzie wandelen
en zwerfafval rapen en het burgerbedrijf
Gilde Plus, waar iedereen aan mee kan
doen.

Gilde Plus Heerlen
Inmiddels zijn we gestart met het
burgerbedrijf Heerlen, zie ook
www.gildeplus.nl Dat betekent dat elke
werkdag iedereen, overdag, (gratis) kan
komen werken en leren van elkaar. Met name
bedoeld voor ondernemers, studenten en
werkzoekenden. Nieuwsgierig? Kom gewoon
eens kijken in buurthuis Butting-Inn of
Cultuurhuis Heerlen. Dat zijn namelijk de
gastorganisaties. Maar je kan ook een mail
sturen naar info@gildeplus.nl Of hou de
Facebookgroep Heerlen Noord in de gaten.

Zwerfafval rapen
Elke laatste zaterdagochtend van de maand
rapen we zwerfafval. Inmiddels zijn we met
meer dan 10 mensen. We rapen langs de
Schuureikenweg en het oude mijnspoor, maar
ook in de Kasteelbuurt en langs het kasteel,
soms tot aan de voetbalclub.

Nieuwsgierig of wil je meedoen, stuur ons
een bericht naar info@gildeplus.nl We
proberen ook de verschillende andere
groepen rapers in Hoensbroek (en Heerlen)
samen te brengen.

Gewoon Poëzie
Elke eerste zondag van de maand. De
eerstkomende zondag 1 januari. Onze
zogenaamde poëziewandeling. We wandelen
met een groep enthousiaste mensen.
Tussendoor, op een bijzonder plekken,
dragen we aan elkaar poëzie voor. Dat hoeft
helemaal geen hoogdravend te zijn.
Gedichten van jezelf of van anderen. Je bent
ook welkom als je gewoon wilt luisteren en
genieten. Alles bij elkaar zo’n 1,5 uur. Door
de pauzes zijn de wandelingen niet zo heel
lang. Maar wel erg ontspannend. Aanmelden
hoeft niet. Of hou de Facebookgroep Gewoon
Poëzie in de gaten. Altijd vanaf het witte
kerkje in Maria-Gewanden.
Om 11:00 uur vertrekken we.

Muziekschool weer voor de mensen
De muziekschool in Hoensbroek in
Hoensbroek wordt niet meer gebruikt waar
die voor gebouwd is, namelijk muziek
maken. Een schitterend gebouw waar veel
bewoners van Hoensbroek en elders goede
herinneringen aan hebben. Wij vinden dat
het de hoogste tijd wordt dat muzikanten,
kinderen die een instrument willen leren
spelen, popbandjes, de leden van de
harmonie en koren en ook andere
creatievelingen deze plek weer gaan
benutten. Misschien wel samen met anderen.
Aangevuld met andere functies.
Zondag 22 januari 2022 (onder voorbehoud)
organiseren we een ontmoetingsdag voor
iedereen.
Programma volgt!

het bestuur van
Stichting Buurtbeheer Maria-Gewanden wenst u


